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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/24-01/23 
  URBROJ:  2170-1-03-04-24-2 
  Rijeka,  23. 01. 2024. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 10. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
10. sjednica VMO Grbci održana je 23.01.2024. godine (utorak) s početkom u 17:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Katarina Matak Radoš, predsjednica VMO 

 Ivana Crnković, zamjenica predsjednice VMO  

 Vladimir Vuković, član VMO 

 Damir Mršić, član VMO 

 Zdenka Rački, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 9. sjednice VMO Grbci održane 18.12.2023. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Grbci, gđa. Katarina Matak Radoš i predložila slijedeći 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu VMO Grbci za 2023. godinu 
2. Pripreme za realizaciju programske aktivnosti Doček Zametskih zvončara i maškara 
3. Tekuća problematika 
4. Razno 

 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Predsjednica VMO Grbci, gđa. Matak Radoš izvijestila je vijećnike o potrebi usvajanja godišnjeg 
Izvješća o radu VMO Grbci za 2023. godinu. Vijeće je u periodu od 1. siječnja do 31. prosinca 2023. 
godine održalo 10 sjednica i 1 konstituirajuću sjednicu s ukupno 58 točki dnevnog reda. U sklopu 
Programa rada i Financijskog plana organizirano je i realizirano 7 različitih programskih aktivnosti: 
Doček Zametskih zvončara i maškara, Dani Mjesnog odbora, Sportski program, Birajmo najljepšu 
okućnicu, Križevica 2023., Ekološka akcija i Doček Svetog Nikole te redovna aktivnost VMO. Donesen 
je i jedan Rebalans Financijskog plana a ukupni rashodi za 2023. godinu iznose 4.421,22 EUR. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili godišnje Izvješće o radu VMO Grbci za 2023. 
godinu. 
 
AD 2 
 
Vijećnici su dogovorili plan i radne zadatke za realizaciju prve ovogodišnje programske aktivnosti – 
Doček Zametskih zvončara i maškara. U subotu, 3. veljače u popodnevnim satima (oko 17 sati) 
Zametski zvončari i maškare obići će ulice Grbaca a na košarkaškom igralištu u blizini zgrade MO 
pripremit će se zakuska te pozvati sugrađane na prisustvovanje programu i druženje uz doček 
zvončara i maškara. Potrebno je kupiti potrepštine za ugošćivanje zvončara, maškara, volontera i 
građana te prijaviti javno okupljanje MUP-u. Kao i ranijih godina izradit će se plakati najave dočeka 
kojim će se pozvati građane Grbaca na manifestaciju i druženje a najava programa objavit će se na 
web stranicama MO Grbci, oglasnoj ploči te putem lokalnih medija. Ove godine održat će se i mala 
dječja karnevalska reduta a svi sudionici redute, djeca i roditelji pozvat će se na zajedničko 
karnevalsko druženje na košarkaško igralište i na zajednički doček zvončara i maškara. 
 
Zaključak: Vijećnici su dogovorili detalje priprema za realizaciju ovog programa. 
 
AD 3 
 
3.1. Gđa. Matak Radoš s vijećnicima je prokomentirala zaprimljeni odgovor od strane nadležnih, TD 
Rijeka plus na temu mogućnosti realizacije novih usporivača prometa duž obje kolne trake u Dražičkoj 
ulici na poziciji postojećih usporivača prometa tipa „jastuk“. U zaprimljenom odgovoru stoji kako su 
postojeći jastuci djelomično uklonjeni zbog izvođenja radova u nadležnosti KD VIK Rijeka u sklopu 
projekta Poboljšanja vodno-komunalne infrastrukture na području Aglomeracije Rijeka. Budući da je 
izvođač radova dužan vratiti svu prometnu opremu u prvobitno stanje isto će se i izvršiti. Budući da 
postavljanje usporivača prometa tipa umjetne izbočine preko cijele širine kolnika nije odobreno od 
strane stručnih službi, a postojeći jastuci u potpunosti ne ispunjavaju svoju svrhu usporavanja prometa 
novi jastuci će se izvesti u većim dimenzijama čime će se postići veća efikasnost smanjivanja brzine 
vozila. Nadalje, s obzirom da su radovi u Dražičkoj ulici samo djelomično završeni (radovi na novoj 
infrastrukturi u sjevernom traku) izvedba novog jastuka će se izvesti samo u sjevernom traku. Prema 
dostupnim informacijama KD VIK Rijeka planira nastavak radova na sanaciji vodovoda u Dražičkoj 
ulici koji se nalazi u južnom prometnom traku te će se u skladu s navedenim radovima po završetku 
istih izvesti zamjena preostalih jastuka na južnom prometnom traku.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i odgovor TD Rijeka plus. 
 
3.2. Gđa. Matak Radoš s vijećnicima se osvrnula na zaprimljeni odgovor od strane nadležnih, TD 
Rijeka plus na temu povećanja stupnja sigurnosti u prometu u Ulici Košićevac. Zaprimljene su povratne 
informacije kako se kao prvi korak povećanja stupnja sigurnosti predlaže postava prometnih znakova 
koji upozoravaju na suženje kolnika te ograničenje brzine na 30 km/h. Nakon toga može se postaviti 
radar za mjerenje brzine kako bi se dobio uvid u način prometovanja vozila, tj. koliki postotak vozila 
prometuje iznad ograničenja. Uz analizu brzine prometovanja razmotrila bi se i analiza prometnih 
nesreća u posljednjih 5 godina. U skladu s dobivenim rezultatima analize stupnja sigurnosti u Ulici 
Košićevac predložile bi se daljnje odgovarajuće mjere, sukladno zakonskim aktima. 
 
Zaključak: Vijeće MO Grbci suglasno je s dostavljenim prijedlozima. Od TD Rijeka plus zatražit 
će se povratne informacije nakon obavljenih analiza radi prijedloga daljnjih mjera na smirivanju 
prometa kako bi se nastavila zajednička suradnja na ovu temu. 
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3.3. Vijećnici su se osvrnuli na zaprimljeni upit/primjedbu građana na nedostatak parkirnih mjesta u 
Ulici Marije Grbac.  
 
Zaključak: Nakon uvođenja individualiziranog sustava prikupljanja komunalnog otpada na 
području MO Grbci u veljači ove godine Vijeće će s nadležnima ispitati mogućnosti prenamjene 
(novo)oslobođenih javnih površina na kojima se još uvijek nalaze spremnici za komunalni 
otpad. Navedeno će se razmotrili u narednom periodu i u kontekstu novi parkirnih mjesta kojih 
kronično nedostaje u cijelom naselju. 
 
3.4. Tajnik MO informirao je vijećnike kako je na terenu uočen nedostatak, izokrenuto prometno 
ogledalo u Primorskoj ulici kod k.br. 22 te je od nadležnih, TD Rijeka plus zamoljeno ispravljanje 
ogledala i službeno postupanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.5. Gđa. Matak Radoš izvijestila je vijećnike kako je od prošle sjednice u prosincu na terenu, u Ulici 
Marije Grbac, iznad k.br. 51 i 53 uočeno veće oštećenje asfalta kolnika koje je dostavljeno nadležnima, 
Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet i TD Rijeka plus na postupanje i sanaciju. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.6. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike kako je na terenu uočen nedostatak sigurnosnog 
stupića na kraju Dražičke ulice na ulazu u šumu-rekreativnu zonu. Kako su na obližnjoj lokaciji započeli 
radovi u sklopu projekta Aglomeracije Rijeka stupić je uklonjen te je stoga od Upravnog odjela za 
komunalni sustav i promet zamoljeno da se situacija na terenu prilikom izvođenja radova iskomunicira 
te da se svaki dan po završetku posla stupić vrati na svoje mjesto kako bi se spriječile nepoželjne 
situacije stvaranja komunalnog nereda u šumi. Situacija na terenu je iskomunicirana te će se pratiti 
vraćanje stupića na njegovu poziciju radi onemogućavanja prilaza vozilima šumi i stvaranja 
komunalnog nereda na zelenoj površini. Vezano na ovu temu istom upravnom odjelu dostavljena je 
zamolba za postupanjem i sanacijom oštećenja klupice za odmor građana na kraju Dražičke ulice, u 
neposrednoj blizini dječjeg parka.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.7. Gđa. Matak Radoš iznijela je prijedlog da se nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i 
promet dostavi upit te zatraže informacije na temu usvojene stavke malih komunalnih akcija – 
komunalnih prioriteta MO Grbci za 2023. godinu – Početak uređenja novog parka za pse u Dražičkoj 
ulici sjeverozapadno od k.br. 36, odnosno detaljnije informacije o planiranom početku i obimu 
(dinamici) radova te informaciju o izvođaču radova. 
 
Zaključak: Vijećnici su se složili s prijedlogom. Upit za navedenim informacijama dostavit će 
se nadležnom upravnom odjelu. 
 
AD 4 
  
Vijećnici su se ukratko osvrnuli na zamolbu Udruge “Žene Grbaca” koja je upućena nadležnom 
upravnom odjelu za nastavak korištenja velike dvorane MO Grbci bez naknade duže od 4 sata 
mjesečno i u 2024. godini za aktivnosti udruge i rekreacijsko vježbanje. 
 
Zaključak: Vijeće MO Grbci daje pozitivno mišljenje za Udrugu “Žene Grbaca” – korištenje 
velike sale MO Grbci bez naknade duže od 4 sata mjesečno za 2024. godinu. 
  
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
      Predsjednica VMO Grbci  
        Katarina Matak Radoš 

 


